
 
 

 

Aan:   Het college van burgermeester en wethouders 
Betreft:  art 48 vragen inzake: beveiligingscamera’s omgeving uitbelderstraat en      

omgeving 
Maastricht  12 november 2015 
 
Geacht college, 
 
Door bewoners van de uitbelderstraat en omgeving ben ik er op geattendeerd dat er 
“lantaarnpalen”, geplaats worden in hun buurt, terwijl er geen aanleiding zou zijn voor het 
vervangen van de straatverlichting. 
Dit bevreemd ons ook daar de straatverlichting keurig aan de muur van de huizen hangt. 
Navraag bij werknemers die de palen aan het plaatsen zijn, bevestigd het argwaan van 
bewoners dat het gaat om palen voor beveiligingscamera’s. 
 
Dit roept voor de fractie van de SP de volgende vragen op: 

 

 Bent u op de hoogte van het plaatsen van de (lantaarn)palen? 

 Zijn deze bedoelt voor het plaatsen van beveiligingscamera’s? 

 Mocht het zo zijn dat deze palen bedoelt zijn voor het plaatsen van 

beveiligingscamera’s, kunt u de directe reden daarvan aangeven? 

 Is er met de buurt gecommuniceerd als het daadwerkelijk gaat over het plaatsen van 

beveiligingscamera’s in hun omgeving? 

 Zo nee op welke wijze wordt dit alsnog gedaan? 

 Over welke straten worden de eventuele beveiligingscamera’s geplaats? 

 Welke impact heeft dit op de privacy van de buurt en worden de bewoners daarvan op 

de hoogte gesteld? 

 Zijn er bepaalde datums en tijden dat de camera’s in werking zijn? 

 

 

In afwachting van Uw reactie verblijf ik met vriendelijke groeten, 
 
John Gunther 
SP Raadsfractie. 
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